
Janusz Dgbcryfski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 28.10.2022n

Pan Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta

' !!o$wek-
€zr.tto O n An l-.'uz.tz -;"-79: zt/cr:tzt ctbl

1. Na tak zwanym ,placu cyrkowym" pomigdzy ulicami Kalisk4,
Broniewskiego i Kruszyrisk4, odbywa sig cyklicznie handel obwozny.
Mieszkaricy pobliskich blok6u'przy ul. Dziewiriskiej i Sm6lskiej
narzekaj4, ze handluj4cy za5miecaj4 pergole w poblizu ich domostw.
Ponadto handlujqcy zalatwiaj1 swoje potrzeby fizjologiczne w ich
rejonie. Je2eli sp6lka ,,Baza" pobiera od os6b tam handluj4cych oplaty,
to powinna r6wnie2 zaj46 sig sprz4taniem tego terenu, oraz postawii
tymczasowe toalety typu TOI-TOI.

2. U4rtkownicy ScieZek rowerowych narzekajqna ich za5miecenie, oraz
zaleganie spadaj4cych liSci. Rowerzy5ci twierdz4, Ze zamiatarki
kt6rymi dysponuje PGK,,Saniko" sp. z o. o. mogq temu problemowi -
zagra2aj4cemu zdrowie i\c\e dla uZytkownik6w pom6c, tylko
czgstotliwoS6 ich uzycia jest zbytmala.

3. Proszg o informacjg, czy oddana niedawno do uirycianowa linia
technologiczna do segregacji i odzysku r6znych material6w z
odpad6w komunalnych, sortowanych na Machnaczu, spelnia
zaklad,ane wysokoSci i normy. Nowa linia sortowania zamontowana
przezPGK,,Saniko"sp. z o. o. kosztowala ponad 30 mln zl., az
informacji kl6re posiadam- jej efektl'wno5C- jest znikoma i daleka od
zakladanych zaloilei.

4. Proszg o informacjg jaki byl calkowity koszt naprawy i przebudowy
zapadnigtego prrycz6lka mostowego, prz! rzece Zglowiqczce na ulicy
Wysokiej. Proszg r6wnie2 poda6 ile z calkowitej kwoty uzyskalo
MPWiK sp. z o. o. od firmy ubezpieczeniowej.

5. U4rtkownicy niedawno wyremontow anej przez miasto Sciezki
rowerowej, prowadz4cej w kierunku Mkaryjki (w granicach
administracyjnych miasta) narzekajqna nier6wnoSci i pgknigcia
powoduj4ce utrudnienia w jeiAzie.pytajSczy w ramach gwarancji
moZna uzyskad naprawg tych uszkodzeri i niedogodno6ci od

_ wykonawcy tego zadania.
I 6./Proszg o informacjg jakie jest zadlu2enie Sp6lki MpEC. V/jakiej
'--l wysokoici i na jakich warunkach splaty zaci4gnigto kredl nu,ikup
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z. Na wnioski os6b starszych, schorowanych i niepelnosprawnych,
proszg o zlikwidowanie sporego wypigtrzenia chodnika na ulicy
Mlynarskiej l0l10 stanowi4cego zagroienie dla naszych
mieszkaric6w.

Z powa2aniem
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